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Datum 

 

4 juli 2014 

Steller vragen 

 

Johan van Rixtel, GroenLinks 

Over agendapunt 

 

Voorjaarsnota 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden: 

 

Tijdens vergadering van de commissie B&B op 3 juli jongstleden gedurende 

het debat  over de voorjaarsnota gaf wethouder Nieuwenhuizen inzake de wet 

BUIG aan dat de instroom momenteel 4 á 5 % bedraagt en de uitstroom meer 

dan 5 procent boven de door de gemeente gestelde norm van 25%, namelijk 

meer dan 30%. 

 

1. Indien zowel de instroom en uitstroom zich beiden ongeveer 5% boven 

de norm verhouden is er toch een netto effect van 0%. Kunt u uitleggen 

waarom in Paragraaf 8,4 dan toch wordt uitgegaan van een maximale 

stijging van de lasten van meer dan 10%? 

 

De bestandstoename was 13% in het eerste halfjaar van 2013 en in de eerste helft van 2014 

is dit 4 tot 5%, wethouder Nieuwenhuizen heeft dit ook aan willen geven tijdens de 

commissievergadering. De uitstroom naar betaalde arbeid is onverminderd hoog gebleven 

ten opzichte van het landelijk gemiddelde en ligt rond 30%.  

  

Het tekort op de BUIG is al enige jaren meer dan 10%. Tot nu toe is deze 10% in de 

risicoparagraaf opgenomen, het is echter aannemelijk dat dit tekort ook in 2015 zal 

optreden. Het is dus reel dit tekort te begroten en niet slechts in de risicoparagraaf op te 

nemen.  

 

Toelichting (indien nodig): 
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